



LUNA 2.0 showerMAID [white]		LUNA 2.0 showerMAID [white]	
Product description Housing made of antistatic, impact-resistant ABS-plastic, glossy white. Single-hand push mechanism.		Description du produit Boîtier en plastique ABS anti-statique, résistant aux chocs, blanc brillant. Mécanisme de pression avant, commande à une main.	
Field of application/use The LUNA 2.0 showerMAID dispenser offers with its five products a complete bodycare system: from a hand soap over a hair and body shampoo through to a body lotion. The refill bottle is easy to replace. The functionality of the dispenser and the quality of the product fully remain even if in contact with splash water or in case of longer downtimes. With each push of the front button, an equal amount of showerMAID lotion is dispensed.		Utilisation/Domaine d'application La gamme de distributeurs LUNA 2.0 showerMAID propose avec ses 5 produits une offre complète de solutions d'hygiène corporelle: savon liquide, gel douche corps et cheveux, lotion corporelle. La recharge est facile à remplacer. Le fonctionnement du distributeur et la qualité de la recharge ne sont pas affectés en cas de projection d'eau ou de non utilisation prolongée. Le système distribue une portion constante de gel douche showerMAID en utilisant le bouton-poussoir.	
Dimensions H x W x D mm 230 x 78 x 100		Dimensions H x l x P mm 230 x 78 x 100	
Packaging units 1 piece Art.-No. 4110400550		Unité d'emballage 1 pièce Art. N° 4110400550	
Installation The mounting of the dispenser will be done with the included mountingplate using two screws. Mounting for showers: recommended height from lower edge of dispenser to floor is 1300 mm. Mounting for bath tubs: minimum 100 mm distance between lower edge of dispenser and edge of tub. Mounting for wash basins: min. 150 mm below the mirror and 80-100 mm distance between lower edge of dispenser and washbasins.		Montage Le montage du distributeur s'effectue avec la plaque de montage fixée au mur avec 2 vis. Pour le montage dans la cabine douche, il est recommandable une distance de 1300 mm entre la partie inférieure du distributeur et le sol. Pour le montage autour de la baignoire, il est recommandable une distance de 100 mm entre la partie inférieure du distributeur et le bord de la baignoire. Pour le montage au-dessus du lavabo, il est recommandable un emplacement à min. 150 mm en dessous du miroir et 80-100 mm entre la partie inférieure du distributeur et le lavabo.	
Refills each 24x showerMAID hair&BODY fresh, 215 ml showerMAID hair&BODY asia, 215 ml showerMAID hair&BODY lemongrass sensitive, 215 ml showerMAID handSOAP rose, 215 ml showerMAID hand&bodyLOTION white pearl, 215 ml		Recharge 24x showerMAID hair&BODY fresh, 215 ml showerMAID hair&BODY asia, 215 ml showerMAID hair&BODY lemongrass sensitive, 215 ml showerMAID handSOAP rose, 215 ml showerMAID hand&bodyLOTION white pearl, 215 ml	
References Complementary products for the perfect equipped lavatory: LUNA 2.0 paperBOY, LUNA 2.0 hygieneBEUTEL, LUNA 2.0 multiBOX and LUNA 2.0 wasteBOX S		Références Produits complémentaires pour une salle d'eau parfaitement équipée dans la chambre d'hôtel : LUNA 2.0 paperBOY, LUNA 2.0 hygieneBEUTEL, LUNA 2.0 multiBOX et LUNA 2.0 wasteBOX S	
Outer carton 20		Carton 20	
Europallet 1600		Europalette 1600	